
Protokół nr 67/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 3 listopada 2020 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 67 posiedzenie Zarządu 

Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za pomocą środków 

audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji. 

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta - p. Andrzej Ochlak, Wicestarosta - p. Jerzy Czapliński, 

Członkowie Zarządu Powiatu: p. Barbara Grzywacz, p. Teresa Łątkowska, p. Marcin Buliński, Sekretarz 

- p. Ewa Kalisz - Górzkowska oraz Skarbnik - p. Sebastian Kiński. Pan Starosta potwierdził obecność 

w/w osób, w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. 

Posiedzenie otworzył pan Starosta. 

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 67 zdalnego posiedzenia Zarządu.  

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia.  

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku obrad 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 1.  

W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięła udział pani Beata Widźgowska - naczelnik Wydziału 

Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych. 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały Nr 63/424/2020 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 września 2020 r. 

sprawie oddania w dzierżawę część nieruchomości położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Grunwaldzkiej 3. 

Pani Widźgowska wyjaśniła, że zgodnie z decyzją Premiera Rządu RP podjętą w dniu 30 października 

2020 r, dotyczącą zamknięcia cmentarzy w dniach 31.10.2020 - 02.11.2020 r, by umożliwić 

dzierżawcom dalszą sprzedaż zmagazynowanego towaru, proponuje się wydłużenie terminu 

dzierżawy części nieruchomości (parkingu) od dnia 30.10.2020 r. do dnia 08.11.2020 r. Dodała, że 

osoba która złożyła wniosek sprzedaje tylko znicze, więc najprawdopodobniej nie będzie objęta 

pomocą finansową, ponieważ zgodnie z decyzją rządu odkupione od sprzedawców zostaną tylko 

kwiaty, natomiast nie znicze. Poinformowała, że na chwilę obecną złożony został tylko jeden wniosek 

o przedłużenie terminu najmu parkingu, natomiast część osób już złożyło wnioski o całkowite 

rozwiązanie umowy najmu i zwrot środków, które najemcy wpłacili już na rachunek powiatu. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionej kwestii. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Wniosek stanowi załącznik nr 2. 



Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. /pani B. Widźgowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
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